
 Sammanträdesprotokoll 

Nr 12/2017 

Sida 34 (52) 

2017-12-14 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 10   

Inriktningsärende om kapacitetsökning och 

verksamhetsanpassning i Skanskvarnsskolan 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

inriktningsförslag att utöka kapaciteten i Skanskvarnsskolan 

och verksamhetsanpassa skolan till en projektkostnad om 

cirka 215 mnkr och med en tillkommande hyra år 1 om cirka 

12,2 mnkr. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att ta fram 

underlag för genomförandebeslut. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

25 november 2017, dnr 2.6.3-6730/2016. 

 

Bostadsbyggnation i norra Årsta medför ett ökat behov av 

elevplatser de kommande åren. Förvaltningen föreslår därför en 

utökning av Skanskvarnsskolans nuvarande kapacitet om cirka 

470 elever i årskurs F-6 till cirka 960 elever i årskurs F-9 varav 

60 elever i grundsärskolan. Fördubblingen av elevantalet medför 

att samtliga utrymmen och funktioner i skolan också behöver 

utökas inom nuvarande skolgårdsarea. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samarbete med grundskoleavdelningen och skolan. Samråd har 

skett med samordnande huvudskyddsombud. Vidare har 

funktionshinderrådet informerats. Ärendet har anmälts till 

kommunstyrelsens ekonomiutskott. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

inriktningsförslag att utöka kapaciteten i Skanskvarnsskolan 

och verksamhetsanpassa skolan till en projektkostnad om 

cirka 215 mnkr och med en tillkommande hyra år 1 om cirka 

12,2 mnkr. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att ta fram 

underlag för genomförandebeslut. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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Ersättaryttrande  

John Kåberg (C) anmälde ett ersättaryttrande enligt nedan: 

 

Om jag hade haft beslutsrätt hade jag föreslagit att 

utbildningsnämnden beslutar följande. 

 

att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

att därutöver anförs följande 

 

Stockholms barn och ungdomar behöver fler skolor i staden, om 

detta råder det ingen tvekan. Dock har förvaltningen missat 

viktiga hänseenden i detta ärende när skolgården ska krympas. 

Som komplement till skolgården hänvisar förvaltningen till 

Årstaskogen men efter majoritetens nya gränsdragningar av 

reservatet ser det ut att bli en omöjlig kompromiss. Centerpartiet 

vill genomföra ett parklyft i staden och i den planen är 

Årstaskogen en viktig del för rekreation och lek. Därför behöver 

förvaltningen se över möjligheterna till inhägnade områden i 

Årstaskogen tillgängliga för barnen vid Skanskvarnsskolan och 

skyndsamt fastställa att ett sådant blir tillgängligt.  

 


